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STYRET  
 
Yvonne Therese Aalangen 
Styreleder på valg 1 år 
Har jobbet som leder på forskjellige nivåer i 15 år. Har god 
forståelse for økonomi og drift. Har vært oppstallør på stallen de 
siste 4 årene. Ønsker å jobbe for at medlemmene i klubben skal 
være så inkludert som mulig i jobben som gjøres, og at man får på 
plass og forankre en solid eierskapsfølelse hos alle. Ønsker å 
fortsette det gode arbeidet det sittende styre har gjort, da særlig 
rundt det økonomiske og ønsker å jobbe hardt for at 
personalsituasjonen bedres og stabiliseres. Dette er ingen  
enmannsjobb og ingen enkel jobb, men jeg vil bruke de streke  
ressursene som er internt innad i styret og klubben.  
 
 
Jeanette Johansen 
Nestleder på valg 1 år 
Hadde hest på rideskolen for mange år siden og var med 
å sette opp nystallen/ hallen i sin tid, på dugnad. Har et 
hjerte for klubben som var mitt andre hjem i mange år. Nå 
er jeg så gal at jeg pendler hit fra Skibotn for at vi skal 
kunne være i et miljø, trene og være sammen med mange 
flotte folk og hester! Jeg har tro på at samhold både på 
stallen og på trening, gjøre hverandre gode og ha tro på 
klubben og rideskolen kan gjøre mye! Vi må begynne en 
plass, og det er utrolig hva positivitet og blide mennesker 
kan gjøre med motivasjon. Vi er ikke her bare for oss selv, 
 men for at ungene skal få holde på med det beste som finnes,  
nemlig hest! 
 
 
Morten Ørnebakk 
Anlegg på valg 2 år 
Hestepappa til Linnea og Cotten. Over 20 års erfaring innen 
annleggsarbeid, spesielt innafor maskin, stein og bergvekst. Ønsker 
å bidra til å få ferdigstilt gjestestallen og annet forefallende på 
anlegget. Vil jobbe for å holde det flotte anlegget vedlike slik at det 
kan vare i mange år til.  
 
 
 
 
 



 
Marit Falkegård 
Oppstallør på valg 2 år 
Jeg er en gammel hestejente som selv vokste opp med hest og var 
innom de fleste disipliner (sprang, dressur, distanseritt og islandshest 
blant annet). Nå lever jeg det glade ponnimamma-livet som mamma 
til Klara (og en haug til) og Smokey. Når jeg ikke er i stallen jobber jeg 
som lege på Kvinneklinikken på UNN. Som person har jeg stor 
arbeidskapasitet og liker orden og struktur. Jeg håper å kunne bidra 
positivt inn i både styret og oppstallørkomiteen, og ønsker at stallen 
skal være et trygt og positivt sted å være for alle, både oppstallører, 
rideskoleelever, ansatte og hester.  

 

Kirsten Buck Rustad 
Rideskole på valg 1 år 
Jeg ble medlem i TRSO i 1987. Hadde hest selv noen år i 
ungdomstiden, men har hatt hest på for litt av og på siste årene. Glad 
i både dressur og sprangridning. Til hverdags jobber jeg med forskning 
og undervisning med tema barnevern på Universitetet i Tromsø. 
Som styremedlem vil jeg være opptatt av å fortsette jobben med at 
klubben skal tilby et hyggelig fritidstilbud for flest mulig, i tillegg til å 
være en god arbeidsplass. Jeg er opptatt av strukturer og system, slik 
at alle brukere skal vite hva de kan forvente å få, men også vite hva de 
må eller kan bidra med selv.  
 
 
 
Marit Lockertsen 
Ungsdomskomite på valg 1 år 
Marit Lockertsen, 26 år og jobber til daglig på Kvaløysletta 
skole. Startet på ponnikurs på Tromsø rideskole i 2004. Har 
siden da gått i ponnistallgjengen, stallgjengen, ridd på ridekurs 
og hatt hest på for. I 2022 oppfylte jeg den etterlengtende 
barndomsdrømmen om helt egen hest, etter å ha vært forrytter 
i 15 år. Jeg eier i dag Carrera Z som står oppstallet i 
«gammelstallen». Jeg har også to hunder, Mina og Lykke, som 
er med på stallen hver dag. Sitter i nåværende styre som leder 
for ungdomskomiteen. Ungdomskomiteen sin viktigste oppgave er å være et bindeledd 
mellom ungdommen på stallen og styret og administrasjonen. Det siste året har 
komiteen, i all hovedsak, fått innspill om det sportslige og om miljøet på stallen. 
Komiteen har jobbet kontinuerlig med ulike problemstillinger knyttet til de to temaene. 
Mye av arbeidet er i en pågående prosess, som komiteen, i samarbeid med styret, skal 
jobbe videre med.  
 



 
 
Jan Roger Vollan 
Sport, ikke på valg 
Begynte på rideskolen i 1973 og har hatt hest på stallen  
fra ca 2005. Jobber til daglig med videregående opplæring i 
Fylkeskommunen. Mener det er viktig å jobbe for felles 
interesser i klubben istedenfor å fremme egeninteresse.  
 
 
 
 
 
 
 
Guri Homb Hansen 
Vara på valg 1 år 
Jeg er stabssjef i Tromsø Havn KF og har mange års 
erfaring med organisasjonsutvikling, virksomhetsstyring 
og ledelse. Har sittet 10 år i styret i rideklubben fra 2000-
2010, da vi blant annet planla, bygde og etablerte driften 
i det nye rideanlegget. Begynte på rideskolen på 
begynnelsen av 1980-tallet og har vært medlem siden. 
Har hatt flere hester på rideskolen og drevet aktivt med 
sprang. Har nå en datter som har ponni på fôr og har gått 
på kurs i rideskolen i mange år. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



KONTROLLKOMITE 
Hege Marie Marhaug 
Leder 1 år 
Vi har vært på stallen siden vinteren 2020, da datteren min startet på 
kurs i rideskolen. Etter det var hun med i ponnistallgjengen før vi 
kjøpte egen ponni og ble oppstallør før sommeren 2022. I tillegg til å 
være ponnimamma er jeg utdannet jurist og arbeider som advokat 
for Tromsø kommune.  
 
 
Hilde-Iren Liland 
Medlem 1 år 
Heste mamma til Hennie som er fôrrytter til Veamor. Vi har vært i TRSO i 
ca 3 år. Deriblant vært i ponnistallgjengen meste av tiden frem til februar. 
Vi har ikke den lange hesteerfaringen i TRSO, men "en smule" fra 
hestemiljøet i familien min. Til vanlig så jobber jeg som leder på 
Medisinsk Intensiv og hjerteoppvåkning ved UNN Tromsø, og har via 
denne jobben en bred og god kunnskap og erfaring med organisasjon, 
ledelse og økonomi. Er vel med denne bakgrunnen som jeg tror kan 
komme TRSO til gode når det gjelder kontrollkomiteens oppgaver og 
funksjon. Jeg tror jeg kan bidra inn i denne komiteen med bakgrunnen 
min. Jeg er nok en person som er lydhør, reflektert og analytisk. Men også en "do-er". Har også 
endel erfaring med styrearbeid i forskjellige verv gjennom tiden. Men jeg er ydmyk for 
hestesporten, for den erfaringen er kortere - men absolutt lærevillig. Jeg håper jeg kan bidra til 
at TRSO blir en stabil og stødig klubb med godt miljø og som stimulerer hestedrømmen til 
ryttere i alle aldre og nivå. Og ikke minst god hestevelferd.  
 
Kristin Airin Stigen 
Vara 1 år 
Vettaskremt hestemamma til Vega og  
Haloma. Har et sterkt ønske om en  
fungerende rideskole/ stall for  
store og små.  
 
 
 
 
Martin Aa Johansen 
Vara 1 år 
Pappa til Ragnhild (Grey). Utdannet Maskiningeniør, studieretning 
VVS-Teknikk 
Jobber til daglig som salgsansvarlig i Swegon AS og  
er regional kontakt VKE (Forening ventilasjon, kulde  
og Energi). 


